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gegeven antwoorden 

828 
Vragen van de leden Lucassen-Staut-
tener en Wiebenga (beiden V.V.D.) 
over het taalgebruik door raden voor 
de kinderbescherming. (Ingezonden 2 
mei 1983) 

1 
Heeft de Staatssecretaris kennis 
genomen van de mening van de 
directeur van de raad voor de 
kinderbescherming te Amsterdam, 
dat het hem vrij staat in geschrifte van 
«mijn Raad» en «mijn medewerkers» 
te spreken? Heeft zij er van kennis 
genomen dat bij ondertekening van 
brieven namens de directeur gebruik 
wordt gemaakt van een stempeltje 
met achternaam zonder voorletters? 

Antwoord 

Antwoord van Staatssecretaris 
Korte-van Hemel (Justitie). (Ontvan-
gen 1 juni 1983) 

1 
Ja. 

2-4 
Ik ben het ermee eens dat brieven van 
raden voor de kinderbescherming 
zoveel mogelijk een autoritair aan-
doende toon dienen te vermijden. Het 
is mij bekend dat de raden hieraan 
aandacht besteden. 

Is de Staatssecretaris van mening, dat 
brieven, uitgaande van raden voor de 
kinderbescherming, gegeven de 
meestal menselijk gesproken moeilijke 
omstandigheden, waarop ze betrek-
king hebben alsmede de veelal 
delicate relatie van de betrokkenen tot 
de raden, zoveel mogelijk een autoritair 
aandoende toon dienen te vermijden? 

3 
Zo ja, is de Staatssecretaris bereid 
hieraan de nodige aandacht te doen 
besteden? 

4 
Indien vraag 2 ontkennend wordt 
beantwoord, waarom is dat het geval? 

Toelichting 

De vragenstellers verwijzen bij wijze 
van voorbeeld naar een brief van 10 
juni 1981, nr. 75100/WJS, met bijlagen. 
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